

Title (en)

Hydrophilized support material for lithographic printing plates, their production and use.

Title (de)

Hydrophilierte Trägermaterialien für Offsetdruckplatten, ein Verfahren zu ihrer Herstellung und ihre Verwendung.

Title (fr)

Matériaux de supports hydrophilisés pour plaques d'impression offset, procédé de fabrication et leur emploi.

Publication

**EP 0190643 A2 19860813 (DE)**

Application

**EP 86101090 A 19860128**

Priority

DE 3504331 A 19850208

Abstract (en)

1. A support material in the form of plates, sheets or webs for offset printing plates, composed of aluminum, which may have been pretreated, or its alloys, carrying on at least one side a hydrophilic coating of a phosphonic acid compound, wherein the hydrophilic coating comprises a) a polymer of acrylamidoisobutylenephosphonic acid or b) a copolymer of acrylamide and acrylamidoisobutylenephosphonic acid or c) a salt of a) or b) with an at least divalent metal cation.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft ein Trägermaterial auf der Basis von Aluminium, das eine hydrophile Beschichtung trägt, die aus einem Polymerisat aus Acrylamidoisobutylenphosphonsäure, einem Copolymerisat aus dieser Säure mit Acrylamid oder Salzen der Polymeren mit einem mindestens zweiwertigen Metallkation besteht. Das hydrophilierte Material dient als Träger für lichtempfindliche Substanzen zur Herstellung von Druckplatten.

IPC 1-7

**B41N 1/08**

IPC 8 full level

**B41N 1/08** (2006.01); **B41N 3/03** (2006.01); **B41N 3/08** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B41N 3/036** (2013.01); **B41N 3/038** (2013.01)

Cited by

US5217813A; US5637441A; EP0626273A1; US2012153424A1; US8741539B2; EP0776770A1; WO9932303A1; EP0689941A1; EP0689096A1

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0190643 A2 19860813; EP 0190643 A3 19871021; EP 0190643 B1 19900502;** AU 5328086 A 19860814; BR 8600541 A 19861021;  
CA 1299007 C 19920421; CN 1010897 B 19901219; CN 86101022 A 19860806; DE 3504331 A1 19860814; DE 3670804 D1 19900607;  
ES 551694 A0 19870516; ES 8705981 A1 19870516; JP S61182988 A 19860815; ZA 86876 B 19860924

DOCDB simple family (application)

**EP 86101090 A 19860128;** AU 5328086 A 19860206; BR 8600541 A 19860207; CA 501187 A 19860205; CN 86101022 A 19860203;  
DE 3504331 A 19850208; DE 3670804 T 19860128; ES 551694 A 19860206; JP 2426686 A 19860207; ZA 86876 A 19860206